
PROTOKÓŁ 

z obrad XX Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 20 kwietnia 2016 r. 

W sesji udział biorą: 

- Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu , 
- Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
- Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
- Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza 
- Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 

- Kierownik GPL - Pani Kazimiera Juszyńska, 

- Kierownik GZOS - Pani Monika Mirek, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XX Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I otworzył o godz. 
13- tej Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy. 
Sesja odbyła się w szkole Podstawowej w Czaczowie. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2016 r. uczestniczyło 14 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjecie porządku obrad. 

Przed przyjęciem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba prosi 
o wprowadzenie do niego dodatkowej uchwały a następnie przedstawia proponowany 
porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2 .Przyjęcie porządku obrad. 
3 .Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr XV/99/15 

Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2015 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2016 rok, 
- wyrażenia zgody na sprzedaż działek w Łabowej , 
- wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w Łabowej, 
5.Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6.Interpelacje i zapytania radnych. 
7.Dyskusja i wolne wnioski . 
8.Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje go pod głosowani e w wyniku, którego zostaje przyjęty 14 
głosami za. 



Ad. 3 Przyjecie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przed przyjęciem protokołu z XIX sesji Rady Gminy w dniu 15 marca 2016 r. 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba pyta czy Państwo Radni zgłaszają uwagi do 
protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowanie , w wyniku którego zostaje 
przyjęty 14 głosami za. 

Z uwagi na obecność na sesji Rady Gminy ustępującego Nadleśniczego Nadleśnictwa 

Nawojowa Pana Zbigniewa Gryzło Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Skraba oddał mu 
głos. 

Pan Zbigniew Gryzło w swoim wystąpieniu podsumował całokształt swojej pracy na tym 
terenie i zadania jakie zostały wspólnie przy udziale Urzędu Gminy wykonane na drogach, 
podziękował również za współpracę. 

Pan Krzysztof Skraba w imieniu Rady Gminy również Panu Zbigniewowi Gryzło 
ustępującemu Nadleśniczemu podziękował. 

4. Podjecie uchwały w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwała Nr 
XV/99/15 Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2015 roku w sprawie przyjęcia 
wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łabowa. 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława 
Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XX/121/16. 

- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2016 rok. 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XX/122/16. 

- wyrażenia zgody na sprzedaż działek w Łabowej. 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podj ęła uchwałę Nr XX/123/16. 

- wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w Łabowej. 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XX/124/16. 
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5.Informacja Wójta o pracy miedzy sesjami. 

Pan Wójt informuje, że: 

- prowadzone są działania związane z zaprojektowaniem budowy kanalizacji we wsi Nowa 
Wieś, Maciejowa i Składziste. 
- prowadzone też są bieżące remonty dróg. 

Pan Wójt informuje, że od mieszkańców wsi Maciejowa wpłynął wniosek o przydział 10 m 
drewna na budowę kaplicy i wstępnie pyta jakie jest zdanie Państwa radnych w tym temacie. 
Radni prośbę mieszkańców pozytywnie akceptują. 

6.Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Teresa Kłębczyk prosi o wykonanie chodnika koło szkoły w Czaczowie. 

Pan Józef Ormanty prosi aby boisko przy szkole doprowadzić do użytku . 

Pan Wójt informuje, że zostało ono zgłoszone do realizacji. 

Pan Marcin Mróz zgłasza by dokonać sprzątania tych miejsc po zimie gdzie były podjazdy i 
kto za to odpowiada. 

Pan Wójt informuje, że należy to do wykonawcy i prosi aby takie sytuacje zgłaszać, ponieważ 

mamy zatrudnionych przy pracach publicznych, więc postaramy się to posprzątać . 

Pan Jan Gawęcki informuje, ze po ostatnich ulewach wzdłuż drogi w Krzyżówce powstały 
wyrwy, które należałoby naprawić . 

Pan Wójt informuje, że były prowadzone z wykonawcą na ten temat rozmowy i tym się 
zaJmie. 

Pan Władysław Wotus w imieniu mieszkańców prosi o przedłużenie wodociągu w 
Kamiannej . 

Pan Wójt informuje, że zainteresowani o tym z nami nie rozmawiali, niech oni wystąpią 
oficjalnie z pismem w tej sprawie. 

7.Dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Józef Gromala zwraca się z prośbą aby Gmina dołożyła ok. 3 tys. zł do odbioru eternitu 
przez Starostwo Powiatowe. 

Pan Krzysztof Stopka informuje , że otrzymał od mieszkańców informację, aby na stronie 
Gminy umieszczać informacje o mających odbyć się sesjach. 

Ponadto prosi aby Pan Wójt przybliżył sprawę budynku szkolnego, który wynajmuje Pani 
Kordzikowska Bogumiła. 
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Również zwraca uwagę na drobne błędy edytorskie w informacjach w sprawie kanalizacji. 
Zgłasza też ,że są problemy w wydawaniem większych ilości worków na odpady komunalne. 

Pan Marcin Mróz zgłasza, że ostatnio pobierał worki na odpady komunalne i zauważył, że są 

one objętościowo coraz to mniejsze. 

Pan Wójt informuje, że w starym budynku gdzie była szkoła mieszkała Pani Kordzikowska, 
która od 5 lat jak nam oświadczyła tam nie mieszka. Na tej działce chcemy wybudować 
budynek wielofunkcyjny na który mamy już projekt . W chwili obecnej prowadzone jest 
postępowanie w sprawie wymeldowania Pani Kordzikowskiej z budynku szkoły. 

Pan Przewodniczący zapoznaje z treścią pisma jakie wpłynęło do Rady Gminy od Państwa 
Karoliny i Tomasza Sekuła zam. Nowa Wieś. 

Pan Wójt w tym temacie udziela wyjaśnienia. 

Ad.6 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad XX sesj i Rady Gminy 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 14.00 obrady 
sesji Rady Gminy Łabowa. 

Protokołowała : B. Kroczek 
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